

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que des procédures soient prises pour annuler ledit contrat, sous la direction du Département en Loi.

38.—(23676) Soumise une communication de M. Charles W. Norman, concernant la location de la salle municipale Saint-Louis.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Edifices Municipaux, pour savoir si en fait cette salle a été louée, le 14 octobre dernier, et à qui.

39.—Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée au 5 courant, à 11 hrs a.m.

L. N. SENECAI.
Secrétaire.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That proceedings be taken to annul the said contract under the direction of the Law Department.

38.—(23676) Submitted a communication from Mr. Charles W. Norman, anent the renting of the St. Louis Municipal Hall.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of Municipal Buildings, in order to know if the said hall was actually rented on the 14th October last, and to whom.

39.—On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That this meeting be adjourned until the 5th instant, at 11 a.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.